
 
      

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 21. 6. 2023 

Přítomní: Mgr. Jiří Fišer, Ph.D. 

  Mgr. Kateřina Hamalová 

  doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D. (předseda senátu) 

Mgr. Vladan Hruška, Ph.D. 

Bc. Jan Kuřil 

Bc. Eliška Láchová 

PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. 

Mgr. Květuše Sýkorová 

Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 

Mgr. Marcel Štofik, Ph.D.  

Mark Vajšbejn 

Valerie Vítů (místopředsedkyně senátu) 

Nepřítomní:  - 

Omluvení: Ing. Markéta Gloneková, Ph.D. 

RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 

Bc. Daniela Zbořilová 

Tajemnice:  Mgr. Anna Paříková 

Hosté:  Mgr. Michaela Liegertová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj a kvalitu PřF UJEP) 

RNDr. Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium PřF UJEP) 

doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. (děkan PřF UJEP) 

PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D. (proděkan pro vědu a výzkum) 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisů  

a. z mimořádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 17. 5. 2023, 

b. z hlasování per rollam ke „korekci návrhu Volebního řádu AS PřF UJEP“ ze dne 

31. 5. 2023. 

3. Stanovení termínů řádných zasedání AS PřF UJEP v 2. pololetí 2023 a informace vedení 

fakulty o plánu práce v 2. pololetí 2023.  

4. Souhlasné vyjádření AS PřF UJEP k příkazu děkana ohledně stanovení volebních okrsků ve 

vazbě na studijní programy. 

5. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022. 

6. Různé. 

 

Zahájení: 13.03 



 
      

Jednání: AS PřF UJEP je schopen usnášení – přítomno 11 z 15 členů. 

Předseda AS PřF UJEP Havlica zahájil zasedání přivítáním senátorů AS PřF UJEP a členů vedení PřF 

UJEP.  

1. Schválení programu zasedání. 

Předseda AS PřF UJEP vyzval senátory k připomínkování navrženého programu zasedání. 

Přítomní senátoři neměli k předloženému bodu připomínky. Předseda AS PřF UJEP požádal 

přítomné senátory o hlasování o schválení programu.  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje program mimořádného zasedání. 

hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

 

2. Schválení zápisu z mimořádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 17. 5. 2023 a 

z hlasování per rollam ke „korekci návrhu Volebního řádu AS PřF UJEP“ ze dne 31. 5. 

2023. 

Předseda AS PřF UJEP vybídl senátory ke komentářům k uvedeným zápisům. Nikdo dané 

zápisy nekomentoval. Předseda AS PřF UJEP vyzval přítomné senátory k hlasování. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z minulého mimořádného zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 17. 5. 2023 a z hlasování per rollam ke „korekci návrhu Volebního řádu AS PřF 

UJEP“ ze dne 31. 5. 2023. 

hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

 

3. Stanovení termínů řádných zasedání AS PřF UJEP v 2. pololetí 2023 a informace vedení 

fakulty o plánu práce v 2. pololetí 2023. 

Předseda AS PřF UJEP předal slovo předkladateli bodu děkanu Varadymu. Děkan Varady 

navrhl zasedání uskutečnit vždy ve středu třetí týden v měsíci po kolegiu děkana.  

13.07 přišla senátorka Vítů.  

Senátorka Láchová oznámila, že v zimním semestru bude v zahraničí na Erasmu a požádala 

o možnost zúčastnit se zasedání online formou, což předseda AS PřF UJEP přislíbil.  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje harmonogram zasedání v 2. pololetí 2023 a to v termínech 

20. 9. 2023, 18. 10. 2023 (mimořádné), 15. 11. 2023, 20. 12. 2023 vždy od 13.00. Místnost 

bude uvedena v pozvánce. 

hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

  



 
      

4. Souhlasné vyjádření AS PřF UJEP k příkazu děkana ohledně stanovení volebních okrsků 

ve vazbě na studijní programy. 

Předseda AS PřF UJEP požádal proděkana Švece o komentář k tomuto bodu. Proděkan Švec 

krátce představil daný příkaz a uvedl, že oproti minulému příkazu je jediným rozdílem zařazení 

nového studijního oboru Aplikovaná chemie.  

Usnesení: AS PřF UJEP v souladu s čl. 5, odst. 4 VŘ AS PřF UJEP vyjadřuje předchozí 

souhlas k Příkazu děkana – Stanovení volebních okrsků do SK AS PřF UJEP ve vazbě na 

studijní programy po zapracování požadavků. 

hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

5. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022. 

Vzhledem k dříve omluvené nepřítomnosti tajemníka Lauterbacha předal předseda AS PřF 

UJEP slovo předsedovi EKAS. Senátor Přibyl uvedl, že Výroční zpráva nebyla v EKAS 

projednána, jelikož členové komise nenašli společný termín pro zasedání. EKAS navrhuje 

projednání zprávy na dalším zasedání AS PřF UJEP. Přítomní senátoři s návrhem souhlasili. 

 

AS PřF UJEP bere na vědomí přesunutí projednání a schválení Výroční zprávy o 

hospodaření PřF UJEP za rok 2022 na zářijové zasedání AS PřF UJEP. 

6. Různé. 

Vzhledem k blížícímu se konci akademického roku se předseda AS PřF Havlica zajímal, zda 

všichni senátoři studentské komory budou pokračovat ve svých studiích. Všichni přítomní 

budou pokračovat ve studiu ve stejném volební okrsku.  

Senátor Přibyl vznesl dotaz, zda byla zřízena schránka pro dotazy a podněty, která byla 

diskutována na dřívějším zasedání. Proděkan Švec odpověděl, že pro schránku je vybráno 

vhodné místo, u schodů v suterénu CPTO, a během prázdnin by tam měla být umístěna.  

Senátor Fišer připomněl problematický příjezd záchranné služby a zajímal se, zda proběhne 

cvičení. Senátor Přibyl sdílel poznatek ze stáže na TU Drážďany, kde je v kampusu u historické 

hasičské zbrojnice k dispozici i sanitka. Navrhl spolupráci s místní chemičkou, která by měla 

být podobně vybavena pro rychlý zásah. Proděkan Švec poznamenal, že chemička zřejmě 

nebude mít povolený zásah mimo vlastní areál a předpokládá, že vlastní sanitku k dispozici 

nemají. Proděkanka Liegertová se bude touto problematikou zabývat. 

Předseda AS PřF Havlica se s přítomnými rozloučil s přáním hezkých prázdnin. K přání se 

připojil i děkan Varady a poděkoval senátorům za dosavadní spolupráci. Poté Předseda AS 

PřF Havlica zasedání ukončil. 

 

Ukončení: 13.30 

Zapsala: Mgr. Anna Paříková 

doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., 

předseda AS PřF UJEP 


